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Radna Rady Miejskiej Legnicy

Szanowny Pan

Tadeusz Krzakowski

Prezydent

Miasta Legnicy

W związku z  interwencją  mieszkańców zwracam się  z  zapytaniem dlaczego został
zdemontowany plac zabaw dla dzieci przy ul. Książęcej ( w sąsiedztwie Biedronki)? 

W  trosce  o  najmłodszych  mieszkańców  naszego  miasta  zwracam  się  z  prośbą  o
wyznaczenie  nowego  terenu  i  postawienie  nowego  placu  zabaw.  Nadmieniam,  że  w tej
okolicy  nie  ma wielu  miejsc  gdzie  dzieci  wraz  z  rodzicami  mogą  spędzać  czas  wolny  na
zabawie na świeżym powietrzu. 

Z góry dziękuję za odpowiedź.

Z poważaniem:

Joanna Śliwińska-Łokaj




